
Podatek od nieruchomości bez zmian  
Głównymi  tematami  rozmowy  były  aktualnie  realizowane  zadania  inwestycyjne  oraz  założenia
projektu przyszłorocznego budżetu miasta. W wywiadzie prezydent podkreślał, że lista inwestycji na
przyszły rok jest naprawdę długa, a miasto na ich realizację chce przeznaczyć niemałą sumę, bo aż
blisko 100 mln zł. W projekcie znalazły się m.in. trzy największe inwestycje drogowe: przebudowa
ul. Wolborskiej i Rakowskiej, kontynuacja przebudowy ul. Roosevelta na odcinku od ronda Żołnierzy
Wyklętych do ul.  Towarowej oraz ul.  Żeromskiego, na które pozyskaliśmy środki finansowe. W
projekcie  znalazła  się  również  rozbudowa  istniejącej  hali  "Relax",  budowa  hali  w  ramach
programu "Olimpia" przy Szkole Podstawowej nr 10 im. Mikołaja Reja oraz budowa kompleksu
basenów przy ul. Żwirki.
Ponadto na początku przyszłego roku do miasta  dotrze również -  kolejnych -  5  elektrycznych
autobusów (aktualnie jest 7 elektrycznych i 6 hybrydowych).

Jedną z ważnych decyzji zapowiedzianych przez prezydenta Krzysztofa Chojniaka podczas
środowego (22.11) wywiadu dla Telewizji Piotrków była decyzja o pozostawieniu w roku 2024 na
tym samym poziomie stawek podatku od nieruchomości. Dotyczy to wszystkich nieruchomości,
które są własnością osób fizycznych, prywatnych oraz podmiotów prowadzących działalność
gospodarczą.

Zapraszamy do obejrzenia wywiadu.
 


